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Zápis z 339. zasadnutia výkonného výboru SOŠV, 

ktoré sa konalo dňa 5. decembra 2024 v Bratislave 
  

 

 

Prítomní: A. Siekel, D. Hrbeková, P. Korčok, M. Šatan, E. Kaliská, Z. Rehák Štefečeková,  

 M. Tóth, D. Líška, M. Rojko, M. Bendik, A. Pacek, M. Beňuš 

Prizvaní: J. Liba, J. Mižúr, P. Hrbek, B. Demeter, J. Melišek 

  

  

PROGRAM 339. ZASADNUTIA VV SOŠV  

1. Otvorenie                                                                Siekel 

2. Kontrola úloh         Liba 

3. Informácia o aktivitách prezidenta SOŠV     Siekel  

4. Schválenie návrhu kandidáta do orgánov EOV     Siekel 

5. Komisie SOŠV 2024 - 2028       Liba 

6. Návšteva prezidenta MOV       Liba 

7. Prípravy na Zimný Európsky olympijský festival mládeže Bakuriani 2025 Demeter 

8. Prezentácia spolupráce so Slovenskou asociáciou elektronických športov  Siekel 

9. Rôzne                                  

 

 

1. OTVORENIE  

Zasadnutie otvoril prezident SOŠV A. Siekel, ktorý všetkých prítomných privítal  

na 339. zasadnutí VV SOŠV, následne predstavil návrh programu zasadnutia a za overovateľa 

zápisu zo zasadnutia navrhol člena VV SOŠV A. Paceka. Všetci členovia VV SOŠV oba tieto 

návrhy schválili jednomyseľne bez pripomienok. 

 

Uzn. č. 339/1/24  

  ➢ VV SOŠV schvaľuje:  

Program 339. zasadnutia VV SOŠV. 

 

Uzn. č. 339/2/24  

  ➢ VV SOŠV schvaľuje:  

A. Paceka za overovateľa zápisu z 339. zasadnutia VV SOŠV.  

  

 

2. KONTROLA ÚLOH  

Kontrolu plnenia uznesení z 338. zasadnutia VV SOŠV vykonal generálny sekretár SOŠV 

J. Liba, ktorý informoval, že z posledného zasadnutia boli primárne dve úlohy.  
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Návrh schválených kandidátov SOŠV do správnej rady Fondu na podporu športu bol 

spracovaný a úspešne odoslaný na MCRaŠ SR. 

Pokiaľ ide o komisie SOŠV, sekretariát SOŠV v zmysle uznesenia z posledného 

zasadnutia vyzval záujemcov o pozíciu predsedu Lekárskej a antidopingovej komisie SOŠV na 

predloženie Plánu činnosti a rozvoja Lekárskej a antidopingovej komisie SOŠV na olympijský 

cyklus 2024 - 2028. Tejto problematike bude venovaná pozornosť v ďalšej časti zasadnutia.  

Ďalšie aktivity boli spojené s prípravami na návštevu prezidenta MOV T. Bacha  

na Slovensku. Tejto oblasti bude rovnako venovaná pozornosť v ďalšej časti zasadnutia. 

Kontrola úloh bola schválená jednomyseľne všetkými členmi VV SOŠV. 

K zápisu z 338. zasadnutia VV SOŠV neodzneli žiadne pripomienky a bol schválený 

rovnako jednomyseľne všetkými členmi VV SOŠV.  

 

 Uzn. č. 339/3/24  

  ➢ VV SOŠV schvaľuje:  

 Zápis z 338. zasadnutia VV SOŠV. 

 

 Uzn. č. 339/4/24  

  ➢ VV SOŠV schvaľuje:  

Kontrolu úloh z 338. zasadnutia VV SOŠV. 

 

 

3. INFORMÁCIA O AKTIVITÁCH PREZIDENTA SOŠV 

Prezident SOŠV A. Siekel informoval VV SOŠV o jeho aktivitách od posledného 

spoločného zasadnutia, ktoré sa konalo dňa 7. novembra 2024.  

Prezident SOŠV postupne predstavil jednotlivé stretnutia, ktoré v tomto období 

absolvoval. Osobitne spomenul najmä stretnutia v súvislosti s novelizáciou Zákona o športe a 

Zákona o Fonde na podporu športu.  

Uskutočnilo sa tiež stretnutie zástupcov SOŠV a Slovenskej pošty. Na tomto stretnutí sa 

zúčastnili prezident SOŠV A. Siekel, generálny sekretár SOŠV J. Liba, generálny riaditeľ 

Slovenskej pošty V. Kupka a výkonný manažér odboru Poštovej filatelistickej služby (POFIS) 

M. Vančo. Slovenská pošta vydáva pri príležitosti olympijských hier pravidelne poštové známky. 

SOŠV a Slovenská pošta budú aj v ďalších rokoch spolupracovať na vydávaní príležitostných 

poštových známok k hrám olympiády a zimným olympijským hrám.  

Prezident SOŠV sa zúčastnil rovnako prezentácie výsledkov projektu OCEAN (Olympic 

Committees of Europe Approaching Carbon Neutrality), ktorého cieľom je podporiť národné 

olympijské výbory 18 európskych krajín v rámci merania uhlíkovej stopy a následnej redukcie 

emisií. Odborný pracovník oddelenia olympizmu SOŠV I. Kováč prezentoval proces a výsledky 

zberu dát, výpočet uhlíkovej stopy SOŠV a plán redukcie emisií. Výpočet uhlíkovej stopy SOŠV 

na každoročnej báze zohráva kľúčovú úlohu pri napĺňaní jeho Stratégie udržateľnosti 2030, ktorá 

bola schválená VV SOŠV v septembri 2021. Na jeho základe je totiž možné definovať 

kvantifikovateľné ciele v rámci redukcie emisií, ktoré sú základným predpokladom pre 

budovanie kredibility organizácie v oblasti trvalej udržateľnosti. Pripravený plán redukcie emisií 

bude zakomponovaný do akčného plánu stratégie udržateľnosti SOŠV v rámci jeho 
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aktualizovanej verzie pre nový olympijský cyklus od roku 2025. SOŠV je prvou 

a pravdepodobne stále jedinou organizáciou v sektore športu na Slovensku, ktorá sa zaviazala 

pristupovať k oblasti trvalej udržateľnosti systematickým spôsobom. Napĺňa tým nielen ciele 

a požiadavky MOV, ale pôsobí aj v súlade s Agendou 2030 pre udržateľný rozvoj OSN, ku ktorej 

napĺňaniu sa zaviazala aj Slovenská republika, a ktorej záväzky zohľadňuje aj Koncepcia športu 

2022 – 2026 vypracovaná Ministerstvom školstva, vedy, výskumu a športu SR. Realizácia 

krokov súvisiacich s výpočtom uhlíkovej stopy zapadá aj do plánovaného podpisu rámcovej 

dohody Sport for Climate Action Framework, prostredníctvom ktorej vyzývajú OSN a MOV 

športové organizácie, aby sa zaviazali k redukcii svojich emisií o 50 % do konca roka 2030 

a k dosiahnutiu čistých nulových emisií (net zero) do roku 2040. MOV vyzýva všetky NOV, aby 

sa k tomuto záväzku pripojili najneskôr do OH 2024 v Paríži. Prezident SOŠV pri tejto 

príležitosti pochválil za činnosť v tejto oblasti I. Kováča.  

Prezident SOŠV tiež informoval o tom, že sa konali zasadnutia dozorných orgánov SOŠV 

a SOM. Obsah zasadnutí priblížil predseda DR SOŠV a kontrolór SOŠV J. Mižúr. 

V rámci tohto bodu tiež prezident SOŠV oboznámil VV SOŠV o prípravách návštevy 

prezidenta MOV T. Bacha na Slovensku a plánovaných sprievodných aktivitách. 

Ako ďalej A. Siekel informoval, SOŠV aktívne diskutuje s Ministerstvom cestovného 

ruchu a športu SR ohľadom zmien v športovej legislatíve a rozvoji športovej infraštruktúry 

v podmienkach Slovenskej republiky.  

V závere tohto bodu zasadnutia podal prezident SOŠV A. Siekel informáciu 

o plánovaných aktivitách na najbližšie obdobie a poďakoval členom VV SOŠV za spoluprácu 

v posledných týždňoch. 

VV SOŠV zobral všetky tieto informácie na vedomie. 

 

 Uzn. č. 339/5/24  

      ➢VV SOŠV berie na vedomie:  

Informácie prezidenta SOŠV A. Siekela o jeho aktivitách v novembri a na začiatku 

decembra 2024. 

 

 

4. SCHVÁLENIE NÁVRHU KANDIDÁTA DO ORGÁNOV EOV 

Prezident SOŠV A. Siekel informoval VV SOŠV, že na 54. valnom zhromaždení EOV, 

ktoré sa uskutoční v termíne 28. 2. - 1. 3. 2025, bude prebiehať voľba do orgánov EOV  

na obdobie 2025 - 2029. Na základe výzvy EOV a v súlade so stanovami EOV prezident SOŠV 

navrhol ako kandidátku SOŠV do orgánov EOV viceprezidentku SOŠV D. Hrbekovú, ktorá by 

po schválení VV SOŠV kandidovala na členku výkonného výboru EOV na obdobie 2025 - 2029. 

Tento návrh prezidenta SOŠV bol členom VV SOŠV riadne doručený vopred pred zasadnutím. 

Voľby budú prebiehať do nasledovných pozícií: prezident, viceprezident, generálny 

sekretár, pokladník a členovia výkonného výboru EOV. Podľa stanov EOV musí byť minimálne 

5 zvolených členov exekutívy (zo 16 celkovo) opačného pohlavia. Termín na zaslanie oficiálnej 

nominácie je 31. december 2024. 
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Následne prebehla diskusia členov VV SOŠV. Po tejto diskusii sa pristúpilo k hlasovaniu. 

Členovia VV SOŠV (A. Siekel, P. Korčok, M. Šatan, E. Kaliská, Z. Rehák Štefečeková, 

M. Tóth, D. Líška, M. Rojko, M. Bendik, A. Pacek, M. Beňuš) schválili kandidatúru  

D. Hrbekovej do výkonného výboru EOV. Viceprezidentka SOŠV D. Hrbeková sa pri hlasovaní 

zdržala. Návrh bol schválený.  

Viceprezidentka SOŠV D. Hrbeková poďakovala členom VV SOŠV za prejavenú 

dôveru.  

 

Uzn. č. 339/6/24 

  ➢ VV SOŠV schvaľuje:  

Kandidatúru D. Hrbekovej do výkonného výboru EOV.  

 

 

5. KOMISIE SOŠV 2024 - 2028 

Generálny sekretár SOŠV J. Liba informoval VV SOŠV, že na poslednom zasadnutí sa  

prešli jednotlivé komisie SOŠV, ich činnosť a ich možné zloženie. Následne sa pristúpilo 

k predstaveniu nového zloženia jednotlivých komisií SOŠV.    

Diskusia členov VV SOŠV bola v súvislosti s obsadením Lekárskej a antidopingovej 

komisie SOŠV. Pri tejto komisii SOŠV eviduje VV SOŠV dvoch záujemcov B. Deleja a R. Fana 

o pozíciu predsedu tejto komisie. B. Delej a R. Fano vypracovali a doručili v zmysle výzvy 

z posledného zasadnutia VV SOŠV obaja svoj plán činnosti a rozvoja Lekárskej a antidopingovej 

komisie SOŠV na olympijský cyklus 2024 - 2028. Tieto dokumenty boli zaslané členom VV 

SOŠV vopred pred zasadnutím. Členovia VV SOŠV zhodnotili, že oba projekty sú spracované 

kvalitne. Členovia VV SOŠV sa tak zhodli, že o pozícii predsedu Lekárskej a antidopingovej 

komisie SOŠV rozhodne tajná voľba členov VV SOŠV. Hlasovania sa zúčastnili všetci členovia 

VV SOŠV. Výsledok hlasovania bol nasledujúci: R. Fano získal 8 hlasov a B. Delej 4 hlasy. 

Predsedom Lekárskej a antidopingovej komisie SOŠV na olympijský cyklus 2024 - 2028 tak 

bude R. Fano.  

Všetci členovia VV SOŠV schválili zloženie komisií SOŠV na obdobie 2024 - 2028 

jednomyseľne.  

 

Uzn. č. 339/7/24 

  ➢ VV SOŠV schvaľuje:  

Zloženie komisií SOŠV na obdobie 2024 - 2028. 

 

 

6. NÁVŠTEVA PREZIDENTA MOV 

Generálny sekretár SOŠV J. Liba informoval VV SOŠV o prípravách návštevy 

prezidenta MOV T. Bacha na Slovensku. Prezident MOV priletí 8. januára 2025 do Viedne 

odkiaľ sa presunie do športového komplexu Xbionic. Po ukážke komplexu a predstavení 

plánovanej novej športovej haly bude mať prezident MOV T. Bach stretnutie so slovenskými 

športovcami v múzeu SOŠV. V rámci tohto stretnutia sa uskutoční diskusia s prezidentom MOV 

a nasledovať bude tlačový brífing. Následne sa uskutoční zasadnutie VV SOŠV, ktoré bude 
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zamerané na diskusie o plánoch MOV a ďalšom smerovaní olympijského hnutia. Ďalší deň,  

t. j. 9. januára 2025 sa uskutoční stretnutie s predsedom vlády SR. 

Prezident SOŠV A. Siekel navrhol udeliť prezidentovi MOV T. Bachovi najvyššie   

vyznamenanie SOŠV zlatý odznak SOŠV. Všetci členovia VV SOŠV schválili tento návrh 

jednomyseľne bez pripomienok. 

VV SOŠV následne prediskutoval priebeh návštevy prezidenta MOV na Slovensku.  

VV SOŠV zobral všetky tieto informácie na vedomie. 

 

Uzn. č. 339/8/24 

  ➢ VV SOŠV schvaľuje:  

Udelenie zlatého odznaku SOŠV prezidentovi MOV T. Bachovi.  

 

Uzn. č. 339/9/24 

  ➢VV SOŠV berie na vedomie: 

 Informácie o prípravách návštevy prezidenta MOV T. Bacha na Slovensku, ktoré 

prezentoval generálny sekretár SOŠV J. Liba. 

 

 

7. PRÍPRAVY NA ZIMNÝ EURÓPSKY OLYMPIJSKÝ FESTIVAL MLÁDEŽE 

BAKURIANI 2025 

Odborný pracovník športového oddelenia SOŠV B. Demeter v rámci tohto bodu 

zasadnutia informoval VV SOŠV o prípravách na Zimný Európsky olympijský festival mládeže 

Bakuriani 2025. Postupne informoval o predpokladanom zložení výpravy, preprave do dejiska 

podujatia, ubytovaní, jednotlivých športoviskách a dôležitých termínoch. 

Sedemnásty zimný Európsky olympijský festival mládeže sa uskutoční v dňoch 9. - 16. 

februára 2025 v gruzínskom Bakuriani. Slovensko na ňom bude reprezentovať 65 športovcov a 

26 členov realizačných tímov v 8 športových odvetviach. Podujatie sa uskutoční v 3 klastroch. 

Ako informoval B. Demeter, najväčším problémom je aktuálne preprava osôb, batožiny 

a športového vybavenia. Z tohto dôvodu plánuje SOŠV spoluprácu s Rakúskym olympijským 

výborom, s ktorým aktívne rokuje. Vzhľadom na veľký počet účastníkov a množstvo športového 

vybavenia bude nutná pravdepodobne taktiež pomoc vládneho špeciálu.  

Prezident SOŠV A. Siekel a viceprezident SOŠV M. Šatan budú adresovať list ministrovi 

MCRaŠ SR so žiadosťou o možnosť využitia vládneho špeciálu na prepravu mladých športovcov 

a športového vybavenia.  

B. Demeter ďalej informoval VV SOŠV, že schvaľovanie výpravy prebehne  

po uzatvorení nominácie elektronicky per rollam.  

VV SOŠV zobral všetky tieto informácie na vedomie. 

 

 Uzn. č. 339/10/24  

      ➢VV SOŠV berie na vedomie:  

Informácie o priebehu príprav na Zimný Európsky olympijský festival mládeže Bakuriani 

2025, ktoré prezentoval odborný pracovník športového oddelenia SOŠV B. Demeter. 
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8. PREZENTÁCIA SPOLUPRÁCE SO SLOVENSKOU ASOCIÁCIOU 

ELEKTRONICKÝCH ŠPORTOV 

Prezident SOŠV A. Siekel prezentoval VV SOŠV spoluprácu so Slovenskou asociáciou 

elektronických športov. Spolupráca sa realizuje v nadväznosti na budúcoročné plánované 

olympijské podujatie elektronických športov v Saudskej Arábii zastrešené MOV, na ktoré bude 

aj Slovenská republika vysielať svoju výpravu 

Člen VV Slovenskej asociácie elektronických športov (SAEŠ) J. Melišek predstavil VV 

SOŠV aktivity a činnosť SAEŠ a informoval VV SOŠV o plánovanom budúcoročnom podujatí 

v saudskoarabskom Rijáde. Táto digitálna olympiáda by sa mala skladať z troch súťažných 

oblastí. Prvú oblasť tvoria klasické ešporty - hry, druhú tradičné simulačné hry ako NHL, FIFA, 

atď. a poslednú oblasť tvoria tzv. virtuálne športy ako triatlon, tanec, stolný tenis, taekwondo, 

veslovanie, cyklistika. J. Melišek informoval, že SAEŠ chce v tejto poslednej oblasti nadviazať 

spoluprácu s klasickými národnými športovými zväzmi. Cieľom tejto spolupráce je nájsť tých 

najlepších športovcov, ktorí môžu splniť nominačné kritéria a majú záujem participovať na tejto 

novej výzve.  

Následne prebehla diskusia členov VV SOŠV o elektronických športoch. J. Melišek 

informoval, že je dôležité rozlišovať medzi ešportami a gamingom. Generálny sekretár SOŠV  

J. Liba navrhol, aby SOŠV a SAEŠ spoločne odprezentovali niektoré aktivity pre verejnosť, aby 

aj široká verejnosť vedela o čo ide. J. Melišek informoval, že súhlasí s týmto návrhom, pretože 

je potrebné, aby sa niektoré oblasti súťaženia viac odprezentovali a spopularizovali na Slovensku. 

VV SOŠV zobral všetky tieto informácie na vedomie. 

 

 Uzn. č. 339/11/24  

      ➢VV SOŠV berie na vedomie:  

Prezentáciu spolupráce SOŠV so Slovenskou asociáciou elektronických športov.  

 

 

9. RÔZNE 

 

VEC: ZAHRANIČNÉ PRACOVNÉ CESTY 

Generálny sekretár SOŠV J. Liba predložil na schválenie zoznam zahraničných 

pracovných ciest. Následne boli členmi VV SOŠV schválené 2 riadne pracovné cesty. 

Všetci členovia VV SOŠV tieto návrhy schválili jednomyseľne bez pripomienok. 

 

Uzn. č. 339/12/24  

➢ VV SOŠV schvaľuje:  

  ZPC č. 1 - 2 podľa návrhu predloženého J. Libom. 
 

Č. Destinácia Dátum Účel cesty Účastníci Hradí EUR pozn. 

1 Dubaj, SAE 7.-15.12. 
Medzinárodné stretnutie 

športových právnikov 
P. Hrbek SOŠV/ORG 600   

2 Budapešť, Maďarsko 13.-14.12. Stretnutie CSEENOCs J. Liba, D. Hrbeková SOŠV/ORG 200   
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VEC: NÁVRH JUNIORSKÉHO OLYMPIJSKÉHO TÍMU 2025 

 Viceprezident SOŠV P. Korčok v nasledujúcom bode zasadnutia prezentoval VV SOŠV 

návrh Juniorského olympijského tímu na rok 2025. 

SOŠV od januára budúceho roka odštartuje ôsmy ročník grantového programu – 

Juniorský olympijský tím. Po zverejnení a oslovení národných športových zväzov olympijských 

športov na predkladanie návrhov bolo na SOŠV doručených 33 návrhov z 18 športových zväzov. 

Do JOT 2025 by sa z navrhovaných športovcov malo vybrať 20 najlepších, ktorí v roku 2024 (v 

zimných športoch v sezóne 2023/2024) dosiahli na medzinárodných súťažiach v olympijských 

disciplínach vynikajúce výsledky, v roku 2024 nedovŕšia viac ako 18 rokov a počas čerpania 

grantu vykonávajú aktívnu športovú činnosť. Doručené návrhy boli zoradené do poradia, ktoré 

zohľadňuje umiestnenie a náročnosť súťaže. Tento prehľad bol členom VV SOŠV zaslaný 

vopred pred zasadnutím. V návrhu na zaradenie je uvedených 22 športovcov. V stolnom tenise 

Arpáš s Paluškom dosiahli výsledky v súťaži družstiev a veslári Šimek so Žemlom v dvojskife. 

P. Korčok preto navrhuje týchto športovcov zaradiť do JOT ako dvojice s tým, že finančný 

príspevok sa medzi športovcov rozdelí. 

 

Návrh na zloženie Juniorského olympijského tímu pre rok 2025 

 

Priezvisko Meno   Športový zväz/šport    Disciplína 

 

Chladoňová Viktória   Slovenský zväz cyklistiky  horská cyklistika 

Tománková Patrícia    Slovenský zväz judo    do 44 kg 

Hanušovský Richard   Slovenská asociácia Taekwondo WT športový zápas 

Horváth Martin    Slovenský strelecký zväz   skeet mix 

Egyházy Dominik   Slovenská kanoistika    C1M juniori 

Frličková Laura   Slovenský atletický zväz   100m prekážok 

*Arpáš Samuel   Slovenský stolnotenisový zväz  družstvo 

*Palušek Samuel   Slovenský stolnotenisový zväz  družstvo 

Pernischová Simona Emma  Slovenská asociácia Taekwondo WT športový zápas 

Piliarová Lucia   Slovenská gymnastická federácia štvorboj 

Buršíková Martina    SHS JAMES, športové lezenie  kombinácia 

Depešová Soňa   Slovenský tenisový zväz   dvojhra 

Dunajska Diana    Slovenská triatlonová únia   triatlon 

Lukáč Teo Peter   Slovenská kanoistika    K1 1000m 

Kusá Petra   Slovenský atletický zväz  chôdza na 5000m 

*Šimek Oliver    Slovenský veslársky zväz   dvojskif muži 

*Žemla Michal   Slovenský veslársky zväz   dvojskif muži 

Václavík Lukáš    Slovenský krasokorčuliarsky zväz  juniori 

Sklenárik Markus   Slovenský zväz biatlonu   vytrv. preteky 

Barnáš Andrej   Zväz slovenského lyžovania   super G 

Mick Bruno    Slovenský zväz sánkarov   jednosedadlové sane 

Lengyelová Alica   Slovenský krasokorčuliarsky zväz  juniorky 

 

* Športovci sú navrhovaní ako dvojica 
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Všetci členovia VV SOŠV schválili tento návrh Juniorského olympijského tímu 2025 

jednomyseľne bez pripomienok. 

 

Uzn. č. 339/13/24 

  ➢ VV SOŠV schvaľuje:  

Návrh Juniorského olympijského tímu 2025. 

  

 

VEC: SMERNICA SOŠV O ČESTNÝCH TITULOCH, VYZNAMENANIACH A 

VÝROČNÝCH OCENENIACH 

 Generálny sekretár SOŠV J. Liba predložil VV SOŠV na schválenie návrh aktualizovanej 

smernice SOŠV o čestných tituloch, vyznamenaniach a výročných oceneniach a odprezentoval 

jednotlivé zmeny.  

 Všetci členovia VV SOŠV schválili tento návrh jednomyseľne bez pripomienok. 

 

Uzn. č. 339/14/24 

  ➢ VV SOŠV schvaľuje:  

Smernicu SOŠV o čestných tituloch, vyznamenaniach a výročných oceneniach. 

 

 

VEC: OCENENIE OLYMPIJSKÝ KLUB ROKA 2024 

 Generálny sekretár SOŠV J. Liba ďalej predložil VV SOŠV na schválenie návrh na 

ocenenie Olympijský klub roka 2024 pre Olympijský klub Michalovce. Tento návrh podáva 

Združenie olympijských klubov SR a spracoval ho predseda ZOK SR V. Miller. Zásluhy, ktoré 

sú predmetom návrhu sú výrazné aktivity a podujatia v rámci plnenia projektov SOŠV 

Olympijskej štafety Paríž 2024, Olympijského dňa, Olympijského festivalu a ďalších podujatí v 

rámci mesta Michaloviec a regiónu. 

 Všetci členovia VV SOŠV schválili tento návrh jednomyseľne bez pripomienok. 

 

Uzn. č. 339/15/24 

  ➢ VV SOŠV schvaľuje:  

Ocenenie Olympijský klub roka 2024 pre Olympijský klub Michalovce.  

 

 

VEC: VYHODNOTENIE NÁVRHOV NA CENY FAIR PLAY ZA ROK 2024 A 

PROJEKTU ŠPORT JE ŠANCA 

 Generálny sekretár SOŠV J. Liba predložil VV SOŠV vyhodnotenie návrhov na ceny fair 

play za rok 2024 a projektu Šport je šanca. Vyhodnotenie spracovala K. Ráczová, predsedníčka 

KFP SOŠV. 

Na SOŠV bolo doručených 12 návrhov od rôznych subjektov. Na základe doručených 

návrhov, členovia Kolégia Klubu fair play SOŠV navrhujú udeliť ocenenia za rok 2024 v týchto 

kategóriách: 

 

Cena fair play SOŠV za dlhodobé pôsobenie v duchu fair play 

Alexander Vencel st. 

 

Cena KFP SOŠV za dlhodobé pôsobenie v duchu fair play 



 

 

9 

 

 

Juraj Benčík 

 

Diplom KFP SOŠV za dlhodobé pôsobenie v duchu fair play 

Samuel Horváth 

Ján Fatľa 

Petr Grambička 

Dagmar Lapšanská 

Milan Kušej 

Gabriela Vasiľková 

Anna Kittanová 

Vladimír Porubjak 

 

Ocenenie od Európskeho hnutia fair play 

Európska plaketa fair play a diplom: 

Marián Jung 

 

Diplom: 

Tatiana Švecová 

Peter Toman 

 

Generálny sekretár SOŠV J. Liba predstavil charakteristiky jednotlivých ocenených. 

Odovzdanie cien sa po ich schválení VV SOŠV uskutoční dňa 9. decembra 2024 o 11.00 hodine 

v športovej hale ZŠ T. J. Moussona v Michalovciach. 

Pokiaľ ide o projekt Šport je šanca, na SOŠV bolo doručených 10 projektov. Následne 

boli členom VV SOŠV predstavené jednotlivé projekty. 

Členovia Kolégia Klubu fair play SOŠV navrhujú oceniť nasledovné subjekty s ich 

projektami: 

SOŠ techniky a služieb, Prakovce - 800 eur 

Florbalový klub Michalovce - 900 eur 

Black Tiger Taekwondo Klub Snina - 2 000 eur 

OZ ŠPORTUJ S NAMI - 800 eur 

Betonári Horné Orešany - 500 eur 

Projekty sú podporované z Nadácie SOŠV. 

 

Viceprezident SOŠV P. Korčok v rámci diskusie k tomuto bodu zasadnutia navrhol, aby 

pred navrhnutím osôb na ocenenie bola venovaná pozornosť poznaniu oceňovaného v širšom 

kontexte. Taktiež odporučil konzultovať návrhy s príslušným národným športovým zväzom. 

 Všetci členovia VV SOŠV schválili tieto návrhy jednomyseľne bez pripomienok. 

 

Uzn. č. 339/16/24 

  ➢ VV SOŠV schvaľuje:  

Návrhy na ceny fair play za rok 2024 a ocenenia v rámci projektu Šport je šanca. 

 

 

VEC: PROJEKT TEAM LA28 

 Člen VV SOŠV M. Tóth informoval VV SOŠV, že by chcel po schválení VV SOŠV 

spracovať v rámci Rady pre rozvoj športu SOŠV projekt team LA28, v ktorom by zosumarizoval 
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potenciálnych účastníkov pre OH 2028. Obsahom tohto dokumentu by bol aj prehľad v akom 

štádiu podpory sa športovci nachádzajú (napr. top tím, olympijská solidarita, a pod.). SOŠV by 

vedel týmto vybraným športovcom pomôcť napríklad s lekárskym zabezpečením, diagnostikou, 

ale taktiež by im mohlo pomôcť označenie - člen tímu LA28. Ako ďalej M. Tóth informoval, 

v súčasnosti vieme vytypovať 90 % ľudí, ktorí pravdepodobne na toto podujatie pôjdu alebo sa 

budú snažiť kvalifikovať.  

VV SOŠV podporil tento návrh. Všetci členovia VV SOŠV schválili tento návrh 

jednomyseľne bez pripomienok. 

 

Uzn. č. 339/17/24 

  ➢ VV SOŠV schvaľuje:  

Prípravu projektu Team LA28.  

 

 

VEC: ŠTATÚT OMBUDSMANA SOŠV 

 Riaditeľ právneho oddelenia SOŠV P. Hrbek predložil VV SOŠV návrh aktualizovaného 

štatútu Ombudsmana SOŠV a predstavil jednotlivé navrhované zmeny. 

 Všetci členovia VV SOŠV schválili tento návrh jednomyseľne bez pripomienok. 

  

Uzn. č. 339/18/24 

  ➢ VV SOŠV schvaľuje:  

Návrh Štatútu ombudsmana SOŠV. 

 

 

VEC: ZÁVER 

Na záver zasadnutia poďakoval prezident SOŠV A. Siekel všetkým členom VV SOŠV 

za rokovanie a následne ukončil 339. zasadnutie VV SOŠV.  

 

 

340. zasadnutie VV SOŠV sa uskutoční vo štvrtok 8. januára 2025 v Bratislave.   

 

Predsedajúci: A. Siekel, prezident SOŠV, v. r. 

 

Zapísal: P. Hrbek, právnik SOŠV, v. r. 

 

Overil: A. Pacek, člen VV SOŠV, v. r.   


